
Beskæftigelsesudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 26. oktober 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 33
I forlængelse af svar på BEU alm. del spørgsmål 187 og 188 (folketingsåret
2014-15, 2. samling) bedes ministeren besvare følgende spørgsmål:
Hvad er årsagen til, at ministeren ikke ønsker at tage et nationalt skridt for at
fjerne/substituere/begrænse MI i maling, i stedet for at vente mindst 2 år på,
at EU gør dette?
Kan det ikke, som ved tidligere ensidige nationale initiativer være med til både
at sikre, at færre får sundhedsskadelige påvirkninger og give den danske in-
dustri et produktionsmæssigt fortrin ved at være først med mindre skadelige
stoffer i maling ?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Juhl@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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